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P1 Dolly



P1 Dolly Column

designed for the
P1 column:

The P1 Dolly

Panther produced a cost efficient electrical Dolly for HD cameras - from DSLR to Alexa, RED, Sony, etc. 
The P1 column only measures (20x20cm), is extremely light (29kg) and accelerates from 0 to 100% in 4 seconds. 
The column lift is 50cm. The height can be extended by 80mm tubes.

Panther entwickelte eine kostenbewusste, elektrische Dolly Säule für alle HD Kameras – von DSLR bis Alexa, 
RED, Sony, etc.
Die P1 Säule hat kleine Abmessungen (20x20cm), ist extrem leicht (29kg) und beschleunigt von 0 auf 100% in 4 
Sekunden. Der Säulenhub beträgt 50 cm. Die Höhe kann mittels 80mm Rohren verlängert werden.

The P1 column fits on all existing platform Dollies (e.g. Twister Dolly) or can be combined with the P1 Dolly. This is made possible using the 
flexible components according to your needs of assembly. Therefore you can use the P1 Dolly with GoKart Wheels or with 
the Skateboard Wheels for tracks. In any case it is sturdy enough to carry weights over 250kg.
With extended platforms the P1 Dolly offers the cameraman the comfort he expects.

Die P1 Säule passt auf alle gängigen Plattformdollies wie z.B. Twister Dolly oder kann mit dem 
P1 Dolly kombiniert werden. Dieser besticht durch flexible Komponenten, die individuell, je 
nach Einsatz, montiert werden können. So kann der P1 Dolly mit stabilen GoKart Rädern oder 
mit SkateBoard Rädern auf Schienen zum Einsatz kommen. In jedem Fall hat er ausreichend 
Stabilität für Traglasten über 250Kg.
Mit erweiterbaren Plattformen bietet der P1 Dolly den gewohnten Komfort für den Kameramann. 

P1 column with 
Twister Dolly

The driving concept was adapted from the Panther Classic 
Dolly which is based on 30 years of experience. 

Das Antriebskonzept wurde vom Panther Classic Dolly über-
nommen und beruht daher auf über 30 Jahre Erfahrung.

The column is driven by 2 sturdy 12V Gel batteries, which are clamped by quick lock 
brackets. It is controlled by a joystick in a compact handset.
The integrated T-slots of the black anodized P1 aluminum profiles not only allow 
an individual positioning of the handles but also variable adjustment of the moun-
ting bars.

Angetrieben wird die Säule mit zwei robusten 12V Gel Akkus, die mittels Quick 
Lock Bügeln festgeklemmt werden. Die Steuerung erfolgt über einen Joystick im 
kompakten Handregler.
Die integrierten T-Nuten der schwarz eloxierten P1 Aluprofile ermöglichen nicht nur 
die individuelle Positionierung der Tragegriffe sondern auch variables Verstellen 
der Montageleisten.

36cm gauge 62cm gauge

The dolly can also be equipped conventionally (without P1 column) with turnstile, seat 
and bazookas.
The telescopic push rod allows a smooth and stable tracking.
The column is delivered ready to use with two rechargeable batteries, charger and hand-
set. The optional power kit with a replacement handset, two more batteries and charger 
is packaged in a rugged outdoor case.

Der P1 Dolly kann auch konventionell (ohne P1 Säule) mit Drehkreuz, Sitz und Bazookas 
bestückt werden.
Die teleskopische Schiebestange ermöglicht ruhige und gleichmäßige Schienenfahrten.
Die P1 Säule wird betriebesbereit mit zwei wieder aufladbaren Batterien, Ladegerät und 
Handregler geliefert. Das optionale Power Kit mit einem Ersatz-Handregler, zwei weite-
ren Batterien und Ladegerät ist im robusten Outdoor-Case verpackt.

Maximum Compatibility

High Quality

The modular system covers many possibilities. Your creativity knows no limit!

Das Panther Baukastensystem deckt viele Möglichkeiten ab und setzt Ihrer Kreativität keine Grenzen!

Modular System
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Technical specifications

Measurements:

Length P1 Dolly:                                           		 100 cm (40´´)
Width P1 Dolly:                                             		 80 cm (32´´)
					     65cm (25,5´´) optional with narrow tires
Min. height P1 column:                                	 82 cm (32´´)
Max. height P1 column:                               	 132 cm (52´´)

					     narrow gauge/wide gauge
Track gauge:                                                 		  36 cm (14´´) / 62 cm (24.5´´)
Floor distance:                                              		 variable
Column lift:                                                    	 100 % 50 cm (20´´)

Electrical Data:

max. speed:                                                  		  4.0 sec. (0-100%)
Battery charging time (1 battery):   		  approx. 7 hrs

 
Operating time:

at 35 kg load (20°C):                                   		 approx. 100 movements
temperature range:                                     		 -10°C to +50°C

Weights:

Transport weight P1column:                       	 29 kg (64 lbs)
Transport weight P1 Dolly:              		  20 kg (44 lbs)
Lifting capacity column:                               	 45 kg (100 lbs)


